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Obec Mořice

Mořice 68, 798 28 Mořice
tel.č.: 582 388 327 | e-mail: obec@morice.cz

Z Á P I S
zasedání číslo 5 Zastupitelstva obce Mořice

konané dne 9. 9. 2020 v zasedací místnosti hasičské zbrojnice od 18:00 hod.

Přítomno: 9 zastupitelů
Omluveni:
Neomluveni:
Předsedající: Tomáš Pavelka
Zapisovatel*: Klára Fidrová
Ověřovatelé zápisu: PharmDr. Renata Olejníčková, Dušan Jurtík

*Předsedající v souladu s jednacím řádem obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Úvod, určení zapisovatele, volba ověřovatelů, schválení programu

1.1. Určení zapisovatele

Starosta jmenoval zapisovatelku zápisu paní Kláru Fidrovou. Dále přivítal přítomné občany, zastupitele a hosty
na veřejném zasedání zastupitelstva obce Mořice. Jednání bylo řádně svoláno, a to minimálně 7 dní před
konáním a  vyhlášeno  v  místě  obvyklým způsobem.  Z  jednání  zastupitelstva  je  pořizován  audio  záznam.
Nahrávání probíhá v souladu s ochranou osobních údajů. Zápis z posledního veřejného zasedání zastupitelstva
byl ověřen a je uložen k nahlédnutí na obecním úřadě a na webu obce. Zastupitelstvo je usnášeníschopné.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Mořice bere na vědomí zapisovatelku Kláru Fidrovou.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

1.2. Volba ověřovatelů

Starosta jako ověřovatele zápisu navrhl PharmDr. Renatu Olejníčkovou a pana Dušana Jurtíka.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Mořice volí jako ověřovatele zápisu PharmDr. Renatu Olejníčkovou a Dušana Jurtíka.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Olejníčková)

Usnesení č. 1/5/2020 bylo schváleno.

1.3. Schválení programu

Starosta přečetl návrh programu veřejného zasedání zastupitelstva obce Mořice.
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Diskuze:
Martin Obruča navrhl doplnění bodu programu Zpráva kontrolního výboru.
Starosta Tomáš Pavelka tento bod přidal do bodu Ostatní.
Martin Obruča souhlasil.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Mořice schvaluje program jednání.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/5/2020 bylo schváleno.

2. Pronájmy

2.1. Záměr pronajmout bytové prostory v budově č. p. 28

Nájemce bytu v přízemí zámku vypověděl smlouvu ke dni 31. 8. 2020. Obec má zájem tyto prostory znovu
pronajmout jako byt a zajistit tak pro prostory využití.  Jedná se o byt po paní Trněné.

Diskuze:
Dušan Jurtík řekl, jestli se bude tento byt pronajímat, tak už na pracovní schůzce se bavili, že by

bylo dobré tento byt nabídnout manželům Klocovým. Je to byt de facto hotový.
Starosta Tomáš Pavelka na to reagoval tím, že i  manželé Klocovi,  kteří  na minulém veřejném zasedání

dostali  schválený nájem a přebudování prostorů bývalé prodejny na poště č. p.
104, mohou tak jako každý jiný podat žádost. Pokud budou mít zájem, tak se s nimi
dá jednat a bude na rozhodnutí zastupitelstva, koho vybere.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Mořice souhlasí s vyhlášením záměru pronajmout bytové prostory v přízemí budovy
č. p. 28. 

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3/5/2020 bylo schváleno.

2.2. Záměr pronajmout pozemek p. č. 2013/2

Obec vlastní pozemek, který není nijak v současné době využívaný. Je možné ho pronajmout jako zahradu
či malé pole. Pozemek bude obděláván, obec ušetří prostředky za jeho údržbu. Jedná se o parcelu vedle
zahrady pana Knapa. Pozemek má 418 m2. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Mořice souhlasí s vyhlášením záměru pronajmout pozemek p. č. 2013/2. 

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4/5/2020 bylo schváleno.

3. Rozpočtová opatření

3.1. Projednání rozpočtového opatření č. 11

Rozpočtové opatření č. 11, kdy příjmová část tvoří částku 942.235,-- Kč, výdajová část částku 276.485,-- Kč a
financování částku -665.750,-- Kč. Rozpočtové opatření č. 11 tvoří na příjmové straně dotaci ÚP, průtokovou
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dotaci pro MŠ Mořice z MŠMT, dar na opravu varhan, jednorázový nenávratný neúčelový příspěvek ze státního
rozpočtu, dotace na volby. Na výdajové straně se mimo jiné jedná o naúčtování UZ na plat VPP, naúčtování
ÚZ výdajů na volby, naúčtování UZ průtokové dotace MŠ Mořice z MŠMT a na straně financování se jedná
o změnu stavu krátkodobých prostředků.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Mořice bere na vědomí rozpočtové opatření č. 11, kdy příjmová část tvoří částku
942.235,-- Kč, výdajová část částku 276.485,-- Kč a financování částku -665.750,-- Kč.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

3.2. Projednání rozpočtového opatření č. 12

Rozpočtové opatření č. 12, kdy výdajová strana tvoří částku 600.000,-- Kč a strana financování tvoří částku
600.000,-- Kč. Na výdajové straně se mimo jiné jedná o stavbu “Mořice – zvýšení bezpečnosti pěší dopravy –
plochy sever”. Na straně financování se jedná o změnu stavu krátkodobých prostředků.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Mořice schvaluje rozpočtové opatření č. 12, kdy výdajová část tvoří částku 600.000,--
 Kč a financování tvoří částku 600.000,-- Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 6 / Proti: 0 / Zdrželo se: 3 (Jurtík, Obruča, Šimák)

Usnesení č. 5/5/2020 bylo schváleno.

4. Projednání smlouvy o dílo na akci Veřejné osvětlení a rozhlas Mořice

Dnes před veřejným zasedáním proběhlo výběrové řízení na tuto akci. Komise se sešla v pětičlenném složení, a
to Martin Obruča, Milan Jaroš, Lukáš Najman, René Mikala a Ing. Michal Horák, což je projektant se kterým
obec spolupracuje.  Komise  posoudila  pouze jednu nabídku,  a  to  firmy Mopre s.  r.  o.,  Břest  a  rozhodla
se doporučit obci schválit smlouvu o dílo s touto firmou.

Diskuze:
Martin Obruča se zeptal, jaká je vysoutěžená cena.
Starosta Tomáš Pavelka odpověděl,  že  vysoutěžená  cena  je  815.950,--  Kč  bez  DPH,  což  s  DPH  je

987.299,50 Kč. Je to cena nižší než cena rozpočtová, což bylo podmínkou zadávací
dokumentace.

Martin Obruča se zeptal, na termín realizace.
Starosta Tomáš Pavelka odpověděl, že dle smlouvy o dílo se smluvní strany dohodly, že zhotovení bude

do 30. 11. 2020. Smlouva neřeší den zahájení, ale dle zadávací dokumentace byl
předpokládaný termín zahájení 14. 9. 2020. Firma E.ON má 14. 9. 2020 termín
předání staveniště a tato akce probíhá v souběhu s nimi, tudíž se předpokládá, že
když bude dnes podepsána smlouva o dílo, tak se termíny potkají. To znamená, že
příští týden by mohlo být předáno staveniště a zahájena stavba.

Martin Obruča se zeptal, jestli je to ta stejná firma, která bude dělat pro firmu E.ON.
Starosta Tomáš Pavelka odpověděl, že ano.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Mořice  schvaluje  smlouvu  o  dílo  na  akci  Veřejné  osvětlení  a  rozhlas  Mořice
se zhotovitelem firmou Mopre s. r. o., Břest za částku 815.950,-- Kč bez DPH.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6/5/2020 bylo schváleno.
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5. Projednání smlouvy o dílo na akci Mořice - zvýšení bezpečnosti pěší dopravy - plochy sever

Obec Mořice vybrala na jaře jako zhotovitele stavby firmu Stavby Ondrišík, s. r. o. na základě výběrového
řízení. Zastupitelstvo na svém zasedání 4. 5. 2020 neschválilo smlouvu o dílo s termínem zahájení stavby
v květnu. Nyní je zastupitelstvu předložena smlouva se zářijovým termínem zahájení stavby. Ve smlouvě je
uveden termín zahájení 14. 9. 2020 a termín ukončení do konce listopadu. Jedná se o rekonstrukci chodníku a
vybudování sedmi parkovacích míst v ulici, kde bydlí Fidrovi, Hanákovi a další občané obce. Smlouva, která je
dnes předložena zastupitelstvu, tak je i v podkladových materiálech pro dnešní zasedání.

Diskuze:
Dušan Jurtík řekl, že na pracovní schůzce podepsal smlouvu jako TDI, technický dozor investora,

ale musel se toho zříct z důvodu časového presu. Budete si muset najít někoho
jiného na technický dozor.

Starosta Tomáš Pavelka řekl, že dnes s panem Jurtíkem o tom komunikoval, pouze bude potřeba rozvázat
ten pracovněprávní poměr, který byl podpisy již uzavřen.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Mořice schvaluje smlouvu o dílo na akci Mořice - zvýšení bezpečnosti pěší dopravy -
plochy sever se zhotovitelem firmou Stavby Ondrišík, s. r. o. za cenu 1.204.804,-- Kč s DPH a termínem
předání stavby 30. 11. 2020.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7/5/2020 bylo schváleno.

6. Projednání smlouvy o dílo na akci Stavební úpravy MŠ Mořice

Dnes před veřejným zasedáním proběhlo výběrové řízení na tuto akci. Komise se sešla v tříčlenném složení, a
to  Milan  Jaroš,  Lukáš  Najman  a  Ing.  Michal  Horák.  Komise  doporučila  zastupitelstvu  schválit  smlouvu
se  zhotovitelem  firmou  Ladislav  Bradna  za  cenu  866.715,74  Kč  s  DPH,  s  termínem  dokončení  stavby
30. 11.  2020. Tady došlo k vysoutěžení o částku cca 50.000,--  Kč nižší,  než je rozpočet od projektanta.
Je možné, že se ve školce objeví vícepráce, protože budova je stará, ale zatím to projekt nepředpokládá.

Diskuze:
František Vašina se zeptal, co se bude dělat ve školce, když už tam jedna rekonstrukce probíhala.
Starosta Tomáš Pavelka odpověděl, že projekt se týká primárně interiéru, kde se ve všech místnostech,

které jsou dětmi využívány, mění stropy za stropy akustické, což je nejvyšší položka.
Zároveň se dává nový strop do místnosti, která byla přistavena a měla by být brzo
zkolaudována.  Podle  původního  projektu  měla  fungovat  jako  sklad  hraček.
Aby hygiena povolila změnu na hernu, je to krásná nová třída, trvá na několika
standardech a jedním z nich je právě akustický strop. Dále se z této místnosti bude
vytvářet  nové únikové venkovní  schodiště,  proto musela obec žádat o stavební
povolení  v  tomto  projektu.  Toto  byl  požadavek  hasičů,  aby  to  bylo  bezpečné.
A v neposlední řadě, aby mohla být rozšířena kapacita mateřské školy z 21 dětí
na 25 dětí,  musí  se rozšířit  kapacita záchodů a umýváren. Nahoře v místnosti
bývalé ředitelny se vybuduje umývárna a záchody pro děti. S tímto jsou spojeny
drobné práce. Obsahem projektu jsou tyto tři věci: stropy, schodiště a umývárna.

Martin Obruča se zeptal na termín zahájení.
Starosta Tomáš Pavelka odpověděl,  že  termín  zahájení  je  ve  smlouvě  volný  od  15.  9.  2020  do  data

vyhotovení, jelikož zhotovitelem je vysvětleno, že některý materiál např. materiál
na akustické stropy a svítidla je pouze na objednávku. Zhotovitel není schopen říct,
že  zahájí  hned  15.  9.  2020,  musí  se  počkat,  než  objednaný  materiál  bude
k dispozici. Předpokládá se, že se bude realizovat co nejdříve, ale zároveň tak, aby
provoz mateřské školky byl co nejméně omezen.

Dušan Jurtík se zeptal na dobu ukončení.
Starosta Tomáš Pavelka odpověděl, že termín ukončení je 30. 11. 2020.
Milan Václavíček se zeptal, jestli je to konec.
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Starosta Tomáš Pavelka odpověděl, že ano.
Milan Václavíček konstatoval, že tedy všechny tři stavby mají konec realizace 30. 11. 2020.
Starosta Tomáš Pavelka odpověděl, že ano.
Martin Obruča se zeptal, jak bude fungovat provoz školky?
Starosta Tomáš Pavelka odpověděl, že předběžně je provoz školky domluven tak, že děti budou v bývalé

školce ve Vitčicích. Je to projednáno i s rodiči na setkání, které proběhlo minulý
týden. Je to takto zvoleno po domluvě a návrhu paní ředitelky mateřské školky,
jelikož ty prostory nejlépe odpovídají tomu, co děti potřebují. Je to budova bývalé
školky a rodiče souhlasili s tím, že chápou, že jsou potřeba udělat nějaké stavební
úpravy a děti  se budou mít  nejlépe v prostoru,  kde nebudou v patře probíhat
stavební  práce,  nebo v  nějakých náhradních podmínkách např.  hasičárně nebo
někde jinde.

Martin Obruča se zeptal, že ta varianta, že by zůstali v Mořicích v hasičárně, v sokolovně nebo
v bývalé škole není.

Starosta Tomáš Pavelka odpověděl, že to teď říkal, že tyto varianty byly projednány se školkou. Mateřská
škola upřednostnila variantu druhou, kterou sama navrhla. Starosta z Vitčic řekl,
že mu tato varianta nevadí a s rodiči to bylo probráno minulý týden ve středu
na setkání vedení školky s rodiči a nebylo negativních ohlasů na tuto skutečnost.

Martin Obruča se zeptal, jak bude zajištěn dovoz dětí do školky.
Starosta Tomáš Pavelka odpověděl, že aktuální domluva je taková, že si je tam rodiče budou vozit sami,

případně se více rodičů domluví navzájem. Zatím jiná poptávka nebyla, tak je to
s  rodiči  domluveno  aktuálně.  Pokud  se  něco  změní,  tak  obec  se  bude  snažit
operativně zareagovat, zatím nejsou hlášky, že by se mělo něco změnit. Vyloženě
se rodičů ptal, jestli je s tím nějaký problém. Samozřejmě by to obec zajistit musela,
ale není to žádoucí z hlediska bezpečnosti dopravy, obec není přepravní společnost.

Jan Dostál řekl, že je předběžně s paní ředitelkou domluven, že kdyby bylo potřeba, tak firma
VHD Morava vlastní mini autobus a má licenci na osobní přepravu. Dle potřeby jsou
schopni reagovat do třiceti minut.

Martin Obruča řekl, že jde o to, že když to srovná s Němčicemi, které rekonstruovaly školu, tak
děti vozili do školy do Dobromilic autobusy. Když my dočasně stěhujeme školku
do Vitčic, tak jestli bylo pamatováno na to, že by se tady sešly a hromadně jely
do Vitčic.

Jan Dostál odpověděl, že pro rodiče to není priorita. Rodiče nechtějí být omezeni, chtějí si
vozit děti do školky, kdy jim to vyhovuje, a souhlasí s tím.

Starosta Tomáš Pavelka doplnil, že i školka byla ochotna např. rodičům, kteří jezdí do zaměstnání, že by
provoz paní ředitelka zahájila o čtvrt hodiny dříve. Dokonce byla i taková poptávka,
která byla na místě vyřízena.

Milan Václavíček se  chtěl  zeptat  na  delikátní  věc,  že  kdyby  došlo  v  nějaké  firmě  k  nějakým
problémům, jestli je obec kryta ve smlouvách, jaké penále nebo jakým způsobem.

Jan Dostál se zeptal, jestli pan Václavíček myslí ve školce.
Dušan Jurtík řekl, že pan Václavíček myslí stavební firmu, která bude provádět úpravy ve školce.
Milan Václavíček řekl, že myslí všeobecně všechny tři.
Starosta Tomáš Pavelka odpověděl, že smlouva na chodník, tam je krytí zajištěno velmi dobře. Ve smlouvě

na  školku  je  také  smluvní  pokuta  za  nedodržení  termínu,  rovněž  ve  smlouvě
na  veřejné  osvětlení  a  rozhlas  Mořice  byť  malá,  ale  jakási  smluvní  pokuta
za nedodržení termínu je. Takže opatření existují ve smlouvách.

Dušan Jurtík se zeptal, jestli byly konzultovány s panem Horákem.
Starosta Tomáš Pavelka odpověděl,  že pan Horák byl  přítomen oběma výběrovým řízením. Samozřejmě

neoznačil kvůli kvapu, v jakém se obě akce realizují, smlouvy za ideální. Na druhu
stranu se nedá říci, že by byly nepoužitelné.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Mořice schvaluje smlouvu o dílo na akci Stavební úpravy MŠ Mořice se zhotovitelem
firmou Ladislav Bradna za částku 866.715,74 Kč včetně DPH a termínem předání stavby 30. 11. 2020.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Mikala)

Usnesení č. 8/5/2020 bylo schváleno.
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7. Zpráva starosty obce

Starosta Tomáš Pavelka, řekl, že zpráva starosty bude kratší než obvykle, jelikož doba mezi zasedáními nebyla
příliš  dlouhá.  Začal  s  nejnovější  zprávou,  se  kterou  po  veřejném  zasedání  seznámí  všechny  obyvatele
obce místním rozhlasem, a to je ta, že v naší obci se tento týden vyskytl jeden případ nakaženého koronavirem.
Ten dotyčný je v domácí karanténě, nepřichází do styku s lidmi, je to bezpečné. Obec se to dnes dozvěděla a
podnikla  patřičná  opatření.  Ve  školce  dochází  k  pravidelnému  dezinfikování.  Obec  dodala  dezinfekci
do školky i do obchodu. Zároveň je spolupráce i ohledně roušek, což je nařízení, které platí od zítřka, že
se všude musí nosit roušky v uzavřených prostorách. Provozovatel obchodu bude pravidelně čistit dveře a bude
tam obecní dezinfekce i pro nás všechny. Každý den ráno budou zaměstnanci zahajovat směnu čištěním a
dezinfikováním autobusových zastávek, kde se občané také vyskytují  a je v režimu i čištění a dezinfekce
obecního úřadu,  kde je  stále  k  dispozici  dezinfekce.  Připraveni  jsme,  je  to  tak,  že  jeden případ máme.
V minulosti se vyskytovaly případy v okolních obcích, dolehlo to i na naši obec, ale věří, že to obec zvládne.
Pokud by občané cokoli potřebovali, ať roušku nebo dezinfekci, ať neváhají a obrátí se na obec, od toho tady
obec je. Co se týká činnosti, tak se obec účastnila školení o přístupnosti webových stránek, což naše stránky už
splňují, je to změna legislativy od září letošního roku. Dne 30. 8. 2020 proběhlo Ukončení léta před zámkem
a 5. 9. 2020 proběhl první ročník mořických běžeckých závodu Mořice run 2020. Dále pozval občany na sobotu
12. 9. 2020, kdy probíhá jeden z dalších úspěšných ročníků akce Na bicyklech Němčickem, letos bez dojezdové
obce.  Dále  informoval,  že  probíhají  drobné  úpravy  v  bývalém  bytě  po  panu  Burdovi  na  zámku,  který
se upravuje na kroužek Šikovné ručičky, kde se kroužek přemístí z budovy školy, což je poslední věc, která
ve škole ještě je a bude možné zahájit stavbu. Připravuje se výběrové řízení na tuto akci. Dne 2. 9. 2020 jednal
finanční výbor v novém složení a 7. 9. 2020 jednal kontrolní výbor. Dále 8. 9. 2020 proběhla schůzka nájemníků
všech obecních bytů. Průběžně dochází ke snižování jističů a sazeb na elektřinu a získáváme první revize v této
oblasti. Postupně se budeme snažit odstraňovat i nedostatky revizí na plyn a dalších kontrol, aby všechno bylo
v pořádku. Dále se starosta zúčastnil konference samospráv Olomouckého kraje a konference o meziobecní
spolupráci. Připomněl, že stále probíhá internetové hlasování, kde obec soutěží s biocentrem Mokroš. Odkaz je
na  Facebooku  nebo  na  webu  obce.  Aktuálně  v  návštěvnické  anketě  vycházíme  jako  třetí.  Věří,  že  to
do konce měsíce ještě trochu vytáhneme. Dne 1. 9. 2020 Mateřská školka zahájila provoz. Je tam i nová paní
asistentka, která nahradila odcházející. Na zahradě se letos vybudoval nový domeček a ten je nově velmi pěkně
namalován. Kroužek Šikovné ručičky bude začínat v pátek 11. 9.  2020. V posledním bodě zmínil,  že byl
opraven Mokroš. Poděkoval místostarostovi a  panu Jarošovi, kteří opravili střechu ptačí pozorovatelny a Janu
Dostálovi za plachtu. Milan Jaroš opravil zábradlí, které bylo dlouhodobě v horším stavu.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Mořice bere na vědomí zprávu starosty obce.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

8. Ostatní
blok 8-1

Obec Mořice pronajímá několik bytů, aktuálně ve dvou domech. Tento řád stanovuje pravidla pro domy,
ve kterých se byty nachází. Jedná se primárně o režim užívání společných prostor. Návrh řádu byl projednán
s nájemníky bytů na setkání nájemníků dne 8. 9. 2020. Řád primárně stanoví, že ve společných prostorách
se nemá kouřit, užívat alkoholu nebo omamných látek, že tyto prostory mají být volné, že se má zamykat
centrální  vstup  v  noci  a  stanovuje  několik  dalších  provozních  záležitostí.  Návrh  domovního  řádu  byl
v podkladových materiálech tohoto veřejného zasedání.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Mořice schvaluje domovní řád obce Mořice.

Výsledek hlasování:
Pro: 6 / Proti: 0 / Zdrželo se: 3 (Jurtík, Obruča, Šimák)

Usnesení č. 9/5/2020 bylo schváleno.

blok 8-2
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Martin Obruča přednesl zprávu kontrolního výboru.

Zápis z jednání kontrolního výboru, které proběhlo dne 7. 9. 2020 v 17 hodin v kanceláři obecního úřadu.
Přítomni za členy kontrolního výboru Martin Obruča, Ing. Jana Nevrlá, Ludmila Přidalová, Renata Bartošková a
pan Zapletal. Přítomen byl starosta a hospodářka. Kontrola plnění usnesení přijatých zastupitelstvem obce
Mořice na veřejném zasedání dne 4. 5. 2020. Začal kontrolou z tohoto veřejného zasedání, protože po rezignaci
JUDr. Jitky Václavíčkové, kontroly nebyly prováděny, takže výbor začal tímto datem. Z této schůze se zaměřili
na usnesení číslo 5, kdy byla zastupitelstvem schválena smlouva na poskytnutí dotace pro TJ Sokol Mořice
ve  výši  200.000,--  Kč  na  spolufinancování  opravy  střechy.  Smlouva byla  podepsána 15.  5.  2020,  peníze
převedeny na účet TJ Sokol Mořice. Následuje kontrola plnění usnesení přijatých zastupitelstvem obce Mořice
na veřejném zasedání dne 26. 4. 2020. Usnesení č. 15, jedná se o podpis smlouvy na dotaci od Olomouckého
kraje ve výši 500.000,-- Kč na rekonstrukci veřejného osvětlení a rozhlasu a doložení smlouvy o dílo. Smlouva
nebyla podepsaná,  není doposud, dnes už je vybraná firma, ale v pondělí nebyla vybraná firma realizační.
Do  výběrového  řízení  se  v  prvním kole  nepřihlásila  žádná  firma.  Obec  požádala  o  prodloužení  termínu
Olomoucký kraj, poskytovatele dotace. Dnes 9 9. 2020 proběhlo otvírání obálek s nabídkami výběrového řízení.
Z výsledky výběrového řízení  jste  byli  dnes seznámeni.  Dalším usnesením bylo  usnesení  číslo  16.  Jedná
se o podpis smlouvy na dotaci od Olomouckého kraje ve výši 350.000,-- Kč na opravu víceúčelového hřiště
za obchodem č. p. 151. Smlouva byla podepsána 17. 7. 2020, částka je již připsána na účet obce Mořice.
Usnesení číslo 17, jedná se o vyhlášení záměru pronájmu komory v druhém nadzemním podlaží na zámku.
Záměr byl vyvěšen od 29. 6. 2020 do 14. 7. 2020. Další usnesení číslo 18, jedná se o vyhlášení záměru
na pronájem prostoru bývalé prodejny č. p. 104 spojené s přestavbou na byt. Záměr byl vyvěšen od 29. 6. 2020
do 14. 7. 2020. Usnesení číslo 19, jedná se o podpis smlouvy na dotaci od Olomouckého kraje ve výši 14.400,--
 Kč na pořízení teleskopické tyče pro zásahovou jednotku hasičů. Smlouva byla podepsána 20. 7. 2020.  Peníze
byly převedeny na účet. Teleskopická tyč je již zakoupena. Usnesení č. 20, jedná se o podpis pachtovní smlouvy
s paní Schierovou na pronájem zahrady. Smlouva byla podepsána 1. 7. 2020. Nový nájemce již zahradu užívá.
Usnesení číslo 21, jedná se o podpis smlouvy o výpůjčce budov a pozemků v užívání pro Mateřskou školu
Mořice, příspěvková organizace. Smlouva byla podepsána 29. 6. 2020. Usnesení číslo 24, jedná se o zařazení
obce Mořice do územní působnosti Místní akční skupiny Hanácký venkov Doloplazy v novém období. Usnesení
bylo doručeno MAS Hanácký venkov 22. 7.  2020. Usnesení číslo 27, jedná se o podpis smluv týkajících
se odpuštění nájmů provozoven Sport bar a kadeřnictví v době omezení z důvodu korona krize. Nájem byl
prominutý v období březen až červen 2020, podepsáno 22. 7. 2020 s provozovatelem Sport baru a 31. 7. 2020
s  provozovatelem kadeřnictví.  Zpráva o  plnění  usnesení  z  veřejného zasedání  ze  dne 13.  8.  2020 bude
přednesena na dalším veřejném zasedání společně se zprávou z dnešního veřejného zasedání, tedy ze dne
9. 9. 2020. Martin Obruča poděkoval za pozornost a předal slovo.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Mořice bere na vědomí zprávu předsedy kontrolního výboru o plnění usnesení.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

9. Diskuze a závěr

Diskuze:
Jiří Šimák se zeptal, kdy budou konečně značky na Mokroš, že tam pan Dostál napočítal 100

aut. Tak se ptá, kde to vázne.
Jan Dostál doplnil, že 100 aut za tři dny.
Lukáš Najman odpověděl, že to vázne na odboru dopravy. Opakovaně volá panu Pavlíčkovi, který

nebere telefon. Na odbor dopravy to bylo předáno 18. 6. 2020.
Jiří Šimák se zeptal, jestli se to nějak urgovalo.
Lukáš Najman odpověděl, že říkal, že opakovaně volá panu Pavlíčkovi a ten nebere telefony.
Jiří Šimák řekl, že tam musí chodit osobně, že je to dlouhá doba.
Lukáš Najman řekl,  že  vyjádření  od  Police  ČR  bylo  do  pěti  dnů  a  následně  předáno  panu

Pavlíčkovi.
Jiří Šimák se zeptal, jestli pan Pavlíček je ještě na světě.
Lukáš Najman odpověděl, že ano.
Jan Dostál řekl, že někteří si tam udělali i motokrosovou dráhu.
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Starosta Tomáš Pavelka řekl, že obec se snaží, ale je to na Magistrátu města Prostějova a čeká se, až vydá
stanovisko, my ho za něho vydat nemůžeme.

Jan Dostál řekl, že je na cestě.
Jiří Šimák řekl, že to na cestě může být ještě dlouho.
Lukáš Najman řekl, že značky jsou už připraveny na obci.
Dušan Jurtík chtěl,  aby  se  zastupitelstvo  zamyslelo  nad  tím,  jestli  nevzít  Lenku  Horkou

do pracovního poměru. Je vyzkoušená, je místní. Všichni víme jak je to s těmi VPP,
koho  nám sem posílají,  jestli  by  nebylo  na  zvážení  ji  přijmout  do  pracovního
poměru.

Starosta Tomáš Pavelka se zeptal pana Jurtíka, jestli navrhuje rozšířit počet zaměstnanců na obecním úřadě.
Dušan Jurtík řekl, že ano.
Starosta Tomáš Pavelka řekl, že si myslí, že by to samozřejmě bylo fajn. Na druhou stranu je většina platu

aktuálně hrazena Úřadem práce. Obec má spíše peněz méně než vyhradit finance
na  zaměstnance  na  plný  úvazek  v  naší  režii.  Jednal  s  Úřadem  práce,  nyní
na pár měsíců na zkrácený úvazek 6 hodin denně nastoupil pan Hubený, který
se zatím osvědčuje. Tam je doplatek obce pouze 600,-- Kč. Stejně tak by měl být
ještě  jeden  zaměstnanec,  pokud  se  něco  nepokazí,  tak  od  října  na  celý  rok
na  šest  hodin  denně.  Politika  je  v  tomhle  nějak  nastavena  státem  a  trvale
dotovaná  místa  se  nezřizují  vůbec.  Myslí  si,  že  paní  Horká,  která  to  má  teď
prodlouženo do konce listopadu, bude muset během zimy těch pár měsíců vydržet
na Úřadě práce pokud nedostane nějakou jinou nabídku a následně pokud to Úřad
práce dovolí, tak se nebude bránit, aby na obci dále pracovala. Ale poměr financí,
které obec dostává a dává, je poměrně rozdílný.

Jiří Šimák řekl, že tady vidí pana Šáška, že seče nebo jezdí traktorem, tak jak je on na tom.
Starosta Tomáš Pavelka odpověděl, že pan Šášek má dohodu o provedení práce s obcí a občas vypomáhá

se sečením jako důchodce. Je dobře, že se zapojuje místní senior a obec to nestojí
téměř žádné finance.

Martin Obruča se zeptal, jestli mu obec téměř nic neplatí.
Starosta Tomáš Pavelka odpověděl, že to myslel v tom počtu hodin, co pan Šášek odpracuje. Odpracovaná

doba  je  většinou  do  20  hodin  měsíčně.  To  se  dá  spočítat,  kolik  to  obec  asi
stojí měsíčně, že pan Šášek dva až tři dny v měsíci poseká plochy.

Milan Václavíček se zeptal na zápis, že ho na webu nenašel.
Starosta Tomáš Pavelka odpověděl, že zápis je na webu asi hodinu, protože hodinu před dnešním zasedání

byl ověřen. Ten zápis má 33 stran, proto jeho vyhotovení trvalo nějakou dobu, jeho
kontrola na úřadě trvala a nějakou dobu ležel u ověřovatelů. Samozřejmě je to
dlouhá doba, snažili jsme se to zrychlit tím, že pan Jaroš dostal zápis v elektronické
podobě, zatímco ho pan Obruča kontroloval v listinné podobě, aby se zápis dostal
co nejdříve k občanům. Dnes už je zápis zveřejněný v aplikaci UZOb. Pokud by to
někomu nefungovalo, tak nakontaktujte obec a my vás navedeme.

Milan Václavíček se zeptal, jestli ten nakažený koronavirem bydlí sám, nebo nebydlí sám. Jestli se ti
lidé pohybují, nebo jestli jsou v karanténě.

Starosta Tomáš Pavelka se omluvil, že je to v nějakém režimu ochrany osobních dat. Ten nakažený má režim
stanovený hygienickou stanicí. Ta vytyčila dostatečná opatření i pro všechny, kteří
s ním byli ve styku, ať to jsou rodinní příslušníci nebo jiní lidé.

Milan Václavíček řekl, že doufá, že to jsou inteligentní a rozumní lidé.
Starosta Tomáš Pavelka řekl, že doufá také. Snažíme se jít naproti opatřeními, aby se to dále nešířilo.
Lukáš Najman řekl, že jsou rozumní, že je není vidět.
Milan Václavíček řekl, že měl pedagogiku s dětmi z mateřské školy, že byli na Mokroši. Vysvětloval

jim, že když tam budou svačit, ať si ty pytlíčky vezmou domů a vyhodí je doma
do popelnice. Je tam igelitový pytel. Neví, jestli by bylo dobré tam dát koše, nebo
tam dát ceduli ať tam odpadky nevyhazují a vezmou si je domů. Před koronavirem
to sbíral, nosil to v batohu domů. Sbíral to každé sobotní ráno a doma to házel
do popelnice, ale teď v době koronaviru má strach. Naposledy odtud donesl power
banku, kterou dal ještě sestře, která ji donesla na obec. Jestli si pro ni někdo byl,
neví.

Starosta Tomáš Pavelka odpověděl, že si pro ni nikdo nebyl.
Milan Václavíček řekl, že neví, co se s ní stalo, že to byla poslední věc, kterou z Mokroše donesl,

teď má strach tam něco sbírat. Proto se ptá. Byl by pro cedule nebo koše.
Lukáš Najman řekl, že má koše v plánu udělat, ale ještě se k tomu nedostal. Budou to dřevěné
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koše ve stylu, aby to do Mokroše zapadlo. Bude to dřevěný koš, do kterého se dá
pytel. Když prováděl opravy na střeše altánku, tak tam posbíral víc jak půl pytle
nepořádku v rákosí. Tam bylo naházeno vše možné.

Dušan Jurtík řekl, že to není jen na Mokroši. Je to i na cyklostezce směr Nezamyslice.
Starosta Tomáš Pavelka řekl, že tam zaměstnanci uklízeli, dali tam pytel, postupně se tam koše dodělají, jen

to má postupně nějaký vývoj. Opravila se lávka, opravila se střecha a koše jsou
v pořadí.

Lukáš Najman řekl, že nejsou to jen koše, ale i stříšky nad informačními cedulemi.
Jiří Šimák řekl, že Tomáš Pavelka na pracovní schůzce řekl, že jim poslal program zasedání a

podklady, že už je to na webu a on obdržel web včera před sedmou hodinou. Tak
jak to vysvětlí.

Starosta Tomáš Pavelka odpověděl, že to posílal v pondělí po schůzce, že to bylo určitě zveřejněné.
Jiří Šimák řekl, že po schůzce, aha. Bude to požadovat v písemné formě, protože mu nejdou

otevírat emaily.
Jan Dostál řekl, že mu taky nejdou otevírat.
Jiří Šimák vyžaduje mít program písemnou formou na stole, jak na pracovním tak na veřejném

zasedání.
Dušan Jurtík řekl, že je pravda, že email dostane, ale že mu naskočí jen půlka a druhá půlka mu

nenaskočí.
Jan Dostál řekl, že dostane, ale nejde otevřít.
Starosta Tomáš Pavelka řekl, že si to můžou ukázat, jak se na to dostanou přes web.
Jiří Šimák řekl, že to nechce přes web, že to chce písemně.
Jan Dostál řekl, že to chce jako pan Šimák.
Starosta Tomáš Pavelka řekl, že se jim to může vytisknout.
Jiří Šimák se zeptal, jestli je to problém.
Jan Dostál odpověděl, že není.
Jiří Šimák řekl,  že mu nejde otevírat email,  tak to chce písemně. Jak to má prostudovat,

když mu to starosta pošle den před schůzkou.
Starosta Tomáš Pavelka odpověděl, že dle jednacího řádu to bylo 48 hodin před zasedáním.
Milan Václavíček se  zeptal,  jestli  Zahrada  pěti  smyslů  je  monitorována  kamerou,  že  je  to  tam

napsané. Jestli je to sranda, nebo je to monitorováno.
Jiří Šimák řekl, že je to tajné.
Milan Václavíček řekl, že když je to tajné, tak ať si to prohlédnou, kdy to bylo, ale bylo to víckrát. Jsou

tam cedulky, je tam zákaz vstupu psů, že se tam nesmí kouřit atd. ať si to pustí a
uvidí  sami.  Nebude  nikoho  peskovat,  nepřísluší  mu  to,  protože  když  někoho
upozorní, můžou ho poslat někam a nehodlá to řešit. Buď ať se cedulka oddělá,
nebo by se to mělo nějak řešit. Oni ty lidi jsou takový, jací jsou. Donedávna chodil
na poštu a na poště v Mořicích, v Němčicích nebo kdekoli je cedulka zákazu vstupu
s mobilem. Vždycky nechal mobil doma nebo v autě a tam lidi s mobily. Řekl jim,
jestli nevidí, že je tam cedulka. Cedulka je na něco a má se dodržovat, a pokud ne,
tak ať se dá pryč. Neví, jestli je to monitorováno.

Starosta Tomáš Pavelka reagoval, že cedulka na poště možná znamená to, že tam ten mobil nemá vyzvánět,
aby nerušil. Možná je v pořádku, že má někdo mobil v ruce a čte si zprávu, když to
neruší nikoho jiného. Nezaznamenal nějaký problém, když šel okolo, že by tam
někdo něco takového dělal.  Samozřejmě jsme rádi,  pokud se všichni  zapojíme,
nemáme tu obecní policii,  do toho, když tam někdo něco vytváří, ho okřiknout,
v případě,  že by tam vytvářel  nějaký větší  nepořádek zavolat  klasickou policii.
Cedulka je  platná,  na  druhou stranu některá  ustanovení  jsou hůře vynutitelná
v praxi, ale to není důvodem, aby tam ta cedulka nebyla.

Jan Dostál řekl, že když jde na poštu, tak v mobilu má číslo kódu balíku. Jestli má nechat mobil
před domem, nebo co má dělat.

Milan Václavíček řekl, že je to tak, jak říkal pan Dostál.
Starosta Tomáš Pavelka řekl, že si opravdu myslí, že je to kvůli vyzvánění. Možná se budeme muset zeptat

pošty, jak to je.
Martin Obruča řekl, že asi neřešíme poštu, ale řešíme hřiště.
Starosta Tomáš Pavelka řekl, že na hřiště odpověděl v rámci toho, že tam nepořádek zatím nezaznamenal,

že když šel okolo, že by tam někdo kouřil nebo něco jiného vytvářel. Samozřejmě
se  trvá  na  tom  dodržování.  Před  několika  měsíci  se  řešil  problém  na  kopci,
projednávalo se to i s policií, pokud bude nějaká konkrétní situace, asi to nebude
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na projednávání veřejné, pokud to bude s konkrétními jmény, tak není problém
se zastavit buď na úřadě, nebo nějak ho kontaktovat, případně se dá zavolat policie.
Obec, zastupitelé nebo zaměstnanci nebo někdo z vás občanů nemůžou udělat víc
než upozornit, že to není správné chování a že tu platí nějaká pravidla. Je dobře, že
je tam cedule, kde jsou pravidla definována.

Dušan Jurtík se zeptal, když je tam ta cedule, jestli je to monitorováno.
Lukáš Najman řekl, že to není monitorováno.
Dušan Jurtík řekl, že to chtěl vědět. Potom by tam ta cedule neměla být. Myslí si, že je to tam

jako  zastrašení,  ale  ho  samotného  to  teď  překvapilo,  že  ani  neví,  že
to monitorujeme.

Starosta Tomáš Pavelka odpověděl,  že ta cedule se tam dávala někdy před pár lety.  On tam tu ceduli
nedával ani pro to nic neudělal, aby se tam ta cedule naistalovala, pouze se natřela.

Josef Rudyk se zeptal na tenisový kurt, že peníze jsou na účtě a co bude dál.
Starosta Tomáš Pavelka odpověděl, že termín realizace je do konce června příštího roku. Předpokládá, že

na jaře se bude realizovat. Samozřejmě záleží jakou formou, jelikož obec žádala
o 50 %,  celková částka je  nějakých 1.450.000,--  Kč  na rekonstrukci  a  dostala
od kraje z požadovaných 50 % cca pouze 22 %. Takže spoluúčast ze strany obce je
docela  vysoká.  Na  druhou  stranu  se  rýsují  nějaké  další  dotační  tituly
např. na Ministerstvu místního rozvoje, kam by obec mohla žádost podat a při
souběhu  titulů,  ať  už  státních  nebo  Evropských,  s  krajskými  by  bylo  možné
dosáhnout na lepší spolufinancování a obec by to nemuselo stát tolik peněz. Ten
termín je do konce června a bude se snažit a věří, že i zastupitelstvo, udělat vše
proto, aby se sem víceúčelové hřiště dostalo, protože místním opravdu chybí.

Jiří Šimák vystoupil s tím, že u lavičky na křižovatce je hrůza vajglů. Vydlážděno je to vršky
od  piva.  Nedávno  šel  kolem  koše,  z  kterého  šel  zápach,  jakoby  tam  bylo
zkažené maso. Zeptal se, jak často se to uklízí. Koše by se měly vybírat každý den.
Je to křižovatka, kde chodí hodně lidí a jak to tam vypadá.

Starosta Tomáš Pavelka odpověděl,  že  se  tam  byl  dívat,  měl  i  možnost  cítit  vůni,  kterou  pan  Šimák
popisoval. Se zaměstnanci se snažíme toto likvidovat. Je to doslova nechutné, co
tam někdy lidé házejí.  Řeší  se,  jestli  tento koš bude používaný,  nebo se bude
využívat  koš,  který  je  přímo  u  prodejny,  právě  proto,  aby  v  tomto  prostoru
nevznikalo tolik odpadků. Koše se kontrolují standardně minimálně jednou týdně.
Odpovídá to naplněnosti a dlouholeté praxi. Snažíme se obec postupně obcházet.
Starosta by rád poděkoval zaměstnancům, jak pracují, protože je to nadstandardní,
ať už jsou to zaměstnanci na úřadě dole nebo nahoře, jak říká pracovně.

Jiří Šimák řekl,  že v  Němčicích je  taková praxe,  že to objíždí  každé ráno,  vysypou koše,
posbírají vajgly chňapkami. Co na to starosta.

Starosta Tomáš Pavelka odpověděl, že nemluvil v Němčicích, jaký tam mají nastavený režim, nezná jejich
přesnou praxi. Pokud toto zvládají lépe, mají více zaměstnanců, více peněz, beze
všeho, naše koše nejsou tolik zaplněné.

Jiří Šimák řekl, že košů tady tolik není.
František Vašina se zeptal, do jakého odpadu se dávají krabice od mléka, jestli to patří do papíru,

když se třídí odpad.
Starosta Tomáš Pavelka odpověděl, že to patří do plastu. Je to tetrapak, který aktuálně patří do plastu. Kdysi

byl speciální pytel na to, poté se to začalo dávat do plastu.
Martin Obruča se zeptal, jestli pokračuje projekt na výměnu zpevněných nepropustných povrchů.
Starosta Tomáš Pavelka odpověděl,  že projekt na výměnu nepropustných povrchů pokračuje.  Zítra ráno

by měla proběhnout schůzka s panem projektantem, který tu schůzku nějakým
způsobem pořád odkládal, byť ta objednávka u něho leží od cca 5. 2. 2020. Zítra
proběhne schůzka s panem projektantem, rovněž o tom bylo jednáno s dotační
agenturou, je s tím počítáno a uvidíme, v jaké fázi pan projektant zítra dokumentaci
doveze, zda bude ještě potřeba to více dopracovat, nebo to bude mít už připravené
na  předání.  Je  to  ve  fázi  příprav  na  podání  dotace  do  Operačního  programu
životního  prostředí.  Tomu  podání  bude  předcházet  zřejmě  sloučené  řízení
na stavebním úřadě, kde dle slov projektanta se bude zároveň žádat územní souhlas
a stavební povolení.

Martin Obruča se zeptal, proč souhlas a stavební povolení.
Starosta Tomáš Pavelka odpověděl, že mu to tak zatím vysvětlil projektant. Přesnější informace bude mít

zítra od projektanta.
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Martin Obruča řekl, že to jsou plochy, které už existují.
Starosta Tomáš Pavelka řekl,  že  zítra  to  probere  s  projektantem.  Martin  Obruča  se  ptal  na  aktuální

informace,  tak mu je sdělil,  neprosazuje žádné složité cesty,  samozřejmě je  to
obnova, ať se to udělá touto formou. Zítra bude možnost to s projektantem všechno
probrat,  jeho  čas  přes  léto  nebyl  dobrý,  neměl  to  připraveno  a  neměl  moc
časových možností dříve se k tomu bodu setkat. Na druhou stranu nás ten čas tlačí,
ale i netlačí, není to věc, která by hořela. Operační program životního prostředí je
vypsán dlouhodobě.

Martin Obruča řekl, že by bylo dobré se domluvit s panem Pavlíčkem z odboru dopravy. Ten mu
v zimě říkal, že pokud se to týká jen výměny povrchů a nemění se tvary a plochy,
tak stačí jednoduché vyjádření, že není potřeba stavební povolení ani ohláška.

Starosta Tomáš Pavelka řekl, že bude s ním o tom jednáno. Obec má ty zkušenosti, že už vícekrát se takhle
pan Pavlíček k některým projektům vyjadřoval.

Jaroslav Hrabálek se zeptal, do jakého odpadu patří zářivka.
Starosta Tomáš Pavelka odpověděl, že zářivka patří do popelnice na obecním úřadě. Pokud zářivka má větší

rozměry, tak ať ji nechá vedle popelnice.
Martin Obruča se zeptal, jak to vypadá s varhanami, jestli už pan organolog poslal zprávu.
Starosta Tomáš Pavelka odpověděl, že na pana organologa naléháme ze všech směru. Pan farář se do toho

také zapojil. Rovněž se zjistilo při návštěvě pana náměstka hejtmana, že jeho řidič
je bratranec pana organologa, ani tyto blízké vazby nezařídily to, aby posudek obec
už měla.  Poslední  informace od pana faráře je,  že pan ornitolog sdělil,  že ten
posudek má víceméně zpracován, jen si tam potřebuje něco doplnit. Po nápadu paní
Olejníčkové se doplnila cedulka s číslem účtu na nástěnku ke kostelu, aby turisté
přes léto viděli, že se dá přispět na dobrou věc. Je to v běhu, ale sám pan Obruča ví,
že se to táhne velmi dlouho.

Martin Obruča odpověděl, že se proto ptá. Dále se zeptal, že v rozpočtovém opatření byl nějaký
příspěvek na varhany, jestli někdo dal.

Starosta Tomáš Pavelka odpověděl, že ano, někdo dal 2.000,-- Kč příspěvek na varhany.
Martin Obruča upozornil  na veřejné osvětlení,  že na křižovatce od Němčic nesvítí  přechodová

světla. Nesvítí poslední lampa směr na Pavlovice u Fidrového a myslí si, že nesvítí
jedna z lamp u pošty na přechodu.

Starosta Tomáš Pavelka odpověděl,  že se dělala na konci  léta komplexní  prohlídka veřejného osvětlení.
V noci  to  projížděl,  následně se  to  vyměňovalo,  určitě  se  další  lampy vymění.
Na  konci  obce  u  Pavlovic  a  stejně  tak  na  hřbitově  lampy  nesvítí,  jelikož  při
posledním výpadku, kdy vypadla ulice u pošty a ulice na Pavlovice si to vyžádalo
větší  opravu  tohoto  úseku.  Při  této  opravě  se  zjistilo,  že  je  překopnutý  nebo
nějakým způsobem poškozený kabel  k lampě na Pavlovice,  který vede směrem
od hřbitova. Tím pádem nesvítí tyto tři světla. Pan Fidra, který od toho kousek
bydlí, zjistil lokaci problému a bude se muset udělat výkop a zřejmě dát nová spojka
nebo nějakým způsobem ten kabel opravit, aby tam světla svítila. Teď na podzim
se  začne  dř íve  s tmívat ,  takže  bude  potřeba  sv í t i t  i  na  hřbi tově
ve  večerních  hodinách.

Martin Obruča se zeptal, kdy se tam kopalo, nebo kdy to kdo překopl.
Jan Dostál řekl, že v příkopě naproti chodníku za Hlaváčovým.
Starosta Tomáš Pavelka řekl, že v době kdy se tam ta stavba dělala, nebylo to v době, kdy by se někdo

nahlašoval.
Martin Obruča se zeptal, jestli na chodníku.
Jan Dostál odpověděl, že ne na chodníku, ale na druhé straně.
Lukáš Najman řekl, že to bylo vedeno na druhé straně a někdo to narušil a teď jak pršelo, začalo to

dělat problémy.
Starosta Tomáš Pavelka řekl,  že  je  to  způsobeno  špatným  výkopem,  nebo  je  to  prosakováním

velkého  množství  vody.
Martin Obruča doplnil, že nesvítí lampa u Pinkasového.
Starosta Tomáš Pavelka odpověděl, že o tom ví, že je to v řešení. Podařilo se získat jednu lampu. S těmi

lidmi je hovořeno, lampa se provizorně vymění, byť bude probíhat výměna světel,
včetně stožárů v této ulici. Snažíme se, aby se do výměny podařilo světlo obnovit.

Dušan Jurtík řekl,  že  o  poruše,  o  které teď mluvili,  byla  přípojka elektřiny vysokého napětí
na benzínku.

Jan Dostál řekl, že má pravdu.
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Jiří Šimák řekl, že má problém s kontejnery u pošty. Je to tam hrozné. Zaprvé to tam stojí
v cestě, teče to tam, co se s tím udělá. Ví, že kdysi řekl Jan Dostál, že to tam
vydláždí.

Starosta Tomáš Pavelka řekl, že to platí. Ta domluva je.
Jiří Šimák řekl, že další je dláždění průjezdu zámku, je tam beton, kdy se to tam taky dodělá.

Je tam hrůza. Jan Dostál kdysi řekl, že to tam bude dělat.
Jan Dostál odpověděl, že ke vjezdu zámku je potřeba vyjádření památkářů. Měli tam přijít

žulové kostky, kočičí hlavy. Bylo řečeno, že kočičí hlavy jsou nepraktické. Lidé
raději jdou po chodníku nebo po asfaltové cestě než po kočičích hlavách. Do toho
průjezdu se navrhla jiná skladba dlažby. Zatím není vyjádření od památkářů. Co
se týká dláždění kontejnerů u pošty, tak určitě to do konce roku bude.

Starosta Tomáš Pavelka konstatoval, že je to tak, že s Janem Dostálem jednají o této věci.
Martin Obruča se zeptal, a u hřbitova?
Starosta Tomáš Pavelka odpověděl, že je tam kontejnerové stání na okraji parkoviště.
Martin Obruča řekl, že tam bylo plánováno rozšíření u zálivu, aby se tam ty kontejnery zapustily,

tak jak je tam zapuštěn na komunální odpad.
Starosta Tomáš Pavelka odpověděl, že o tom neví. Neviděl k tomu žádný materiál, na úřadě na to zatím

nenarazil.
Martin Obruča řekl, že je to na vyjádření pana Dostála.
Jan Dostál řekl, že čekal, kdy tato debata nastane. Sami se s Martinem Obručou domlouvali, že

kontejnery u hřbitova dávat  nebudou,  že je  tam parkoviště,  že se na to spolu
domlouvali. Pokud je teď názor pana Obruči jiný, můžou si to projít, může říct a
ukázat jak to tam chce, aby to tam bylo. Můžou to posoudit a probrat.

Jiří Šimák řekl, že je to kvůli tomu, jak se tam auta motají.
Jan Dostál řekl panu Šimákovi, že ví, jak to tam je, ale kde to tam chce rozšířit.
Dušan Jurtík řekl, že by to tam chtělo i nějaké kontejnery posílit na plasty a papír, protože je to

tam kolikrát zaskládáno. Lidé, když jedou na hřbitov a vidí ten bordel, jaký tam je,
tak by bylo možná lepší to posílit a dát kontejnery na sklo, když je po dušičkách, tak
lidi  nemají  kam dávat  sklo,  potom to dávají  do kontejneru na bioodpad a pak
se v tom má člověk přebírat.

Jan Dostál se zeptal, kam to chce dát, že těch kontejnerů je hodně.
René Mikala řekl, že lidi jsou prasata, prostě to tam hodí, kam to nepatří.
Dušan Jurtík řekl, že se tady baví o tom, že by se tam mohlo rozšířit kontejnerové stání a on jen

připomíná, že by tam mohl přibýt kontejner na sklo.
Starosta Tomáš Pavelka odpověděl, že eviduje návrh, je potřeba se na to podívat na místě.
Jaroslav Hrabálek se zeptal paní Olejníčkové, kolikrát může nosit roušku?
Renata Olejníčková odpověděla, že správně je to jednorázová rouška.
Jaroslav Hrabálek konstatoval - použít a vyhodit.
Starosta Tomáš Pavelka řekl panu Hrabálkovi, že kdyby potřeboval plátěnou, tak jich obec má dost.
Martin Obruča zareagoval na pana Dostála, že nikdy nebyla domluva taková, že by u hřbitova

neměly být kontejnery. Byla dohoda taková, že se tam rozšíří záliv před lípou, aby
se tam kontejnery mohly zapustit a nezavazely na parkovišti.

Jan Dostál řekl, že k lípě musí být vyjádření kvůli narušení kořenů. Už to jednou zažil takovou
akci ve Vrchoslavicích na Zamlýní a stálo ho to 50.000,-- Kč od životního prostředí
ještě za Oty Honsa, když dělal místostarostu. V okamžiku, kdy mu Martin Obruča
dodá povolení na to, že může udělat zásah do kořenů, tak tam stání udělá.

Martin Obruča řekl panu Dostálovi, že mu to on už nedodá, že mu to dodá starosta.
Jan Dostál řekl, nebo nedodá.
Martin Obruča odpověděl, pokud to nebude chtít řešit.
Dušan Jurtík řekl, že jde o dvacet nebo třicet centimetrů nad kořeny.
Jan Dostál řekl, že nesmí kopat.
Lukáš Najman řekl, že tam není plac a ukázal mapu na notebooku.
Starosta Tomáš Pavelka řekl, že se to vyřeší. Dále se zeptal, jestli má někdo ještě něco do diskuze. Nikdo

jiný už nevystoupil, tak poděkoval za účast a ukončil veřejné zasedání v 19.20.

Ověřovatelé: PharmDr. Renata Olejníčková   ............................................................
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Dušan Jurtík   ............................................................

 
Starosta Tomáš Pavelka   ............................................................
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